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خبـر
نماینده مقام  رهبری در جمعیت هلال احمر در شیراز گفت:نظارت حوزه نمایندگی ولی فقیه علاوه بر ارتقاء اعتماد عمومی جامعه به جمعیت هلال 
احمر، موجب جلوگیری از تخلفات می گردد. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی جمعیت هلال احمر فارس؛ حجت الاسلام و المسلمین 
عبدالحسین معزی در آئین تکریم و معارفه مسئولان سابق و جدید دفتر نمایندگی ولی فقیه در جمعیت فارس،  گفت: ماموریت ها و اهداف جمعیت 
هلال احمر ایران را نیز برگرفته از آموزه های بشردوستانه دین مبین اسلام دانست. وی اظهار کرد: حضور موفق و درخشان جمعیت در عرصه های 
مختلف از جمله امدادرسانی به آسیب دیدگان سیل فروردین ماه سال جاری و زلزله زدگان کرمانشاه و بم در سال های گذشته و نیز ارائه خدمت به 

زائران اربعین حسینی)ع(، همگی نشات گرفته از باورهای اعتقادی و فرهنگ غنی اسلامی و ایرانی این نهاد باسابقه و مردمی می باشد.

نماینده مقام معظم رهبری در جمعیت هلال احمر در شیراز؛
خدمات بین المللی جمعیت هلال احمر دیپلماسی بشردوستانه انقلاب اسلامی ایران در دنیاست

نظارت حوزه نمایندگی ولی فقیه علاوه بر ارتقاء اعتماد عمومی جامعه به جمعیت موجب جلوگیری از تخلفات می گردد 

 92 سال  در  فارس  استان  های  سردخانه  گفت:  کشاورزی  جهاد  وزیر 
ظرفیت نگهداری 150 هزار تن محصولات کشاورزی را داشته اند که این 

میزان در حال حاضر به 380 هزار تن رسیده است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی 
استان فارس، محمود حجتی در دومین سفر خود به استان فارس در سال 
در  واقع  پارس  سلامت  سپیدان  مداره  دو  سردخانه  از  بازدید  در  جاری 
میزان  و  ها  باغ  گستردگی  به  توجه  با  کرد:  تصریح  سپیدان،  شهرستان 
تولیدات سبزی، صیفی و باغی، استان فارس نیاز به ظرفیت نگهداری 800 
هزار تن محصولات سردخانه ای را دارد که 200 هزار تن در دست ساخت 

است و برای 200 هزار تن دیگر باید مجوز جدید صادر شود. 
وی با اشاره به اینکه امسال 4.5 میلیون تن سیب در کشور تولید شده است، 
افزود: صادرات تنها راهی است که این محصول قیمت واقعی خود را پیدا 
کند از این رو باید حداقل 1.5 میلیون تن سیب صادر شود و در این راستا با 
همکاران وزارت صمت که مسئول صادرات و تسهیلگری هستند در زمینه 

صادرات هر چه بیشتر سیب رایزنی شده است.
تازه  جنبه  کشور،  کشاورزی  محصولات  مصرف  بیشترین  وی  گفته  به 
خوری و جهت عرضه به بازارهای داخلی است که با توجه به تولید انبوه 
باید فرآوری محصولات و بازارهای صادراتی بیش از پیش در دستور کار 

قرار گیرد.
وزیر جهاد کشاورزی در ارتباط با سردخانه دو مداره سپیدان سلامت پارس 
گفت: سرمایه گذار این سردخانه ده هزار تنی علاوه بر سردخانه داری، 
لبیل گذاری، بسته بندی و صادرات را انجام می دهد که جای تقدیر دارد.

توسعه  را  ها  قیمت  ناهنجار  وضعیت  از  رفت  برون  دیگر  راه  حجتی 
سردخانه ها دانست و افزود: واحدهای فرآوری کم و بیش ایجاد شده اند 

که باید توسعه پیدا کنند.
رشد 25 درصدی توسعه گلخانه ها در کشور

وزیر جهاد کشاورزی با اشاره به اینکه سال گذشته حدود سه هزار گلخانه 
هزار هکتار رسیده  به 15  ها  ایجاد شده و سطح گلخانه  در سطح کشور 
است، گفت: توسعه گلخانه ها رشد نزدیک به 25 درصدی را داشته است.

ها  گلخانه  توسعه  در  مردم  پیگیری  و  کوشی  سخت  از  قدردانی  با  وی 
با  باشد چرا که  افزایش  به  باید رو  تصریح کرد: روند توسعه گلخانه ها 

توجه محدودیت منابع آبی، کشت های گلخانه ای ضرورت فعلی کشور 
است.

حجتی اظهار کرد: ایجاد پایانه های صادراتی در دستور کار ما قرار دارد 
تا زنجیره تولید ایجاد و محصولات گلخانه ای به صورت متمرکز با بسته 

بندی طبق سفارش متقاضی تهیه و صادر شود.
وزیر جهاد کشاورزی با اشاره به اینکه امسال توسعه ۵۵۰۰ هکتار گلخانه 
را در دستور کار داریم، گفت: در گلخانه با مصرف یک واحد آب، بیش 

از هشت برابر فضای باز خیار تولید می شود. 
وی تاکید کرد: در تولیدات گلخانه ای سلامت محصول رعایت شده و این 
تولیدات بازار پسندی خوبی دارد و فوق العاده می تواند به صادرات ملی و 

اقتصاد خانوار ما کمک کند.
بودجه سال 98 و همچنین  قانون  به تسهیلات تبصره 18  اشاره  با  حجتی 
تهسیلات قانون ایجاد اشتغال پایدار در مناطق روستایی و عشایری، گفت: 
این تسهیلات یارانه ای است ولی جوابگوی تقاضا نیست که برای افزایش 

آن با مجلس و سازمان برنامه و بودجه در حال رایزنی هستیم.
وزیر جهاد کشاورزی روز پنج شنبه نهم آبان ماه در راس هیئتی متشکل 
معاون  رحمانی  یداله  با  همراه  وزارتخانه  این  ارشد  مدیران  از  جمعی  از 
اقتصادی و توسعه منابع استانداری فارس، سید علاءالدین  امور  هماهنگی 
محمد  اسلامی،  شورای  مجلس  در  سپیدان  شهرستان  مردم  نماینده  خادم 
از  جمعی  و  فارس  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس  قاسمی  مهدی 
مسئولین استانی و شهرستانی از مزارع ، باغ ها و پروژه های کشاورزی 

شهرستان سپیدان بازدید کردند.

خوراک  و  آبزیان  طیور،   ، دام  خوراک  انواع  عرضه  و  تولید  کارخانه 
حیوانات غیر از دام و طیور با ظرفیت تولید ۱۵۰ هزار تن، اشتغال زایی 
۲۵۰ نفر و سرمایه گذاری ۳۴۰ هزار میلیون ریال از جمله پروژه هایی بود 

که به طور خاص مورد بازدید وزیر قرارگرفت.
از گلخانه سبزی و صیفی به مساحت هفت هزار مترمربع نیز بازدید شد که 
این گلخانه فاز اول از یک شهرک گلخانه ای است و با کشت خیار سبز به 
بهره برداری رسیده و فاز دوم نیز گلخانه ای به مساحت چهار هزار مترمربع 
در حال ساخت است و در مجموع این شهرک گلخانه ای در سطحی بالغ 

بر ده هکتار ایجاد خواهد شد.
 سردخانه دو مداره سپیدان سلامت پارس واقع در شهرک صنعتی شهید 
و  نفر   ۲۰ زایی  اشتغال  تن،  هزار  ده  ظرفیت  با  نیز  همایجان  جاویدی 
سرمایه گذاری ۱۳۰ هزار میلیون ریال از دیگر طرح های بازدید شده بود.

در این سفر، محمود فتاح الجنان مشاور وزیر و مدیر کل امور استان ها، 
هاشم ولی پور مطلق دستیار وزیر، ولی اله بنی عامری مجری طرح توسعه 
گلخانه ها، چنگیز اسفندیاری مدیر کل دفتر صنایع غذایی و تبدیلی، علی 
محققی رئیس مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت جهاد کشاورزی 
منابع  و  کشاورزی  مهندسی  نظام  سازمان  رئیس  نژاد  رمضان  شاهرخ  و 

طبیعی کشور، حجتی را همراهی کرده بودند.
در ایران عرضه سرانه سردخانه به ازاء هر نفر 65 کیلوگرم است

مدیرکل دفتر صنایع تبدیلی و غذایی وزارت جهاد کشاورزی گفت: در 
کشور عرضه سرانه سردخانه به ازاء هر نفر، از 25 کیلوگرم در سال 91 به 
65 کیلوگرم در سال جاری رسیده است و این عدد در کشورهای توسعه 

یافته بین 60 تا 70 کیلوگرم است.
چنگیز اسفندیاری در بازدید از سردخانه دو مداره سپیدان سلامت پارس 
واقع در شهرستان سپیدان استان فارس، تصریح کرد: تا پایان سال 91 حدود 
دو میلیون تن سردخانه بالای صفر در کشور وجود داشت که از سال 92 

تاکنون به حدود 5.1 میلیون تن رسیده است.
وی با اشاره به اینکه محصولات کشاورزی دو ویژگی مهم و اساسی فصلی 
نقش  ها  ها در سردخانه  نگهداری آن  افزود:  دارند،  فسادپذیری  بودن و 

اساسی در کاهش ضایعات، افزایش بهره وری و توسعه صادرات دارد.
اسفندیاری با اشاره به اینکه در استان فارس ظرفیت سردخانه ها از 150 
هزار تن به 385 هزار تن رسیده، اظهارکرد: برنامه ریزی برای 800 هزار 
تن در این استان شده چرا که این استان قطب تولید محصولات کشاورزی 

است.
احداث  کشاورزی  جهاد  وزارت  غذایی  و  تبدیلی  صنایع  دفتر  مدیرکل 
سردخانه های بالای صفر در استان فارس و کل کشور را از اولویت های 
اصلی دانست و افزود: حدود سه میلیون تن سردخانه با پیشرفت فیزیکی 
50 درصد وجود دارد که اگر به بهره برداری برسد مشکلی در ارتباط با 

نگهداری محصولات کشاورزی نخواهیم داشت.

سردخانه های فارس ظرفیت نگهداری 380 هزار تن 
محصولات کشاورزی را دارند

برون رفت از وضعیت ناهنجار قیمت ها با توسعه سردخانه

 مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 
شیراز عنوان کرد؛

برگزاری هفته فرهنگی آلمان در شیراز  گامی  
در توسعه مراودات فرهنگی بین ایران و آلمان

نماینده مردم شیراز در مجلس شورای اسلامی گفت: شاهد 
حضور طیف خاکستری در انتخابات هستیم و  حضورآنها 

تاثیر گذار است. 
در  رجبی  فرج الله  غضنفری:  /خدیجه  خبری  سرویس   
جمع خبرنگاران گفت: به نظر می رسد فضایی در کشور 
ایجاد شده که ذهن ها تحت الشعاع مسائل تحریم و درآمدی 
قرار گرفته افزود: به همین دلیل موضوعات استانی کمتر 

مدنظر قرار گرفته که این امر، بی انصافی است.
نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی ادامه داد :علی رغم 
شرایط تحریم، عملکرد بسیاری از دستگاههای خدماتی و 

اجرایی در استانها از جمله فارس قابل قبول است. 
رجبی تصریح کرد؛ امروز دائما در مواجه با فضایی توام 
با ناامیدی و تزریق انرژی های منفی در کشور قرار داریم 

مثبت،  نقاط  و  به  مطلوب  اقدمات  آمار  تا  و موجب شده 
اساسا به چشم نیاید.

به  باید  فضا  افزود:این  گفتگو   فضا ی  به  اشاره  با  وی  
وجود بیاید این فضا که مردم همیشه در تصمیم ها در ابهام 
بمانند باعث سردرگمی مردم می شود و دو قطبی سازی 
فعلی مملکت  است و در شرایط  نظام  برای  مسائل، سمی 
که فضای گفتگو وجود ندارد، موضوع رفراندوم می تواند 

باعث واگرایی شود 
این  در  اسلامی  شورای  مجلس  اینکه  بیان   با  رجبی    
این  :اگرچه  می گیرد،افزود  قبولی  نمره  من  نظر  از  دوره 
نمره  کاملی نخواهد بود، اما بعضی می گویند این مجلس 

ناکارآمد بوده است..
وی ادامه داد :مجلس دهم در دوران فعالیت خود با بیش از 

۱۰ تا ۱۵ بحران ملی و بین المللی نظیر موسسات اعتباری، 
مسائل محیط زیستی، قاچاق، تحریم و ... روبرو بود.

نماینده مردم شیراز در مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: 
در این دوره در مجلس شاهد مصوبات و رویدادهای مثبت 
و ممانعت از وقوع بسیاری مسائل و مصوبات منفی بودیم. 
رجبی با اشاره به انتخابات پیش رو مجلس شورای اسلامی 
در  مردم   باشکوه  حضور  شاهد  دوره  این  :در  گفت، 
بر خلاف  که  است  این  ما  نگاه  و  بود  خواهیم  انتخابات 
در  خاکستری  طیف  حضور  شاهد  ها   برخی  دیدگاه 

انتخابات هستیم و  حضورآنها تاثیر گذار است. 
ادامه  اسلامی  شورای  مجلس  در  شیراز  مردم  نماینده 
منتظره و سوپرایز  غیر  ها  برای خیلی  انتخابات  داد:نتیجه 

کننده است. 
اسلامی گفت: در  عضو کمیسیون عمران مجلس شورای 
از  گزارشی  مجلس   دوره  این  فعالیت   مانده  باقی  مدت 
طرح ها و لوایحی که اصلاح طلبان مجلس نقش مهمی در 
مردم  تا  داد  خواهد  ارائه  را  داشته اند  آنها  رد  یا  تصویب 

بتوانند ارزیابی دقیق تری داشته باشند.

در  فعلی  مجلس  در  که  شفافیت  طرح  به  اشاره  با  رجبی 
نخست گروهی  در طرح  افزود:  قرار گرفت  دستور کار 
را  نمایندگان  آرای  شفافیت  عنوان  تحت  داشتند  تلاش 
در  نمایندگان  برای  سریالی  و  کنند  مدیریت  بیرون  از 

موضوعاتی مانند FATF پیامک ارسال می کردند.
نماینده مردم شیراز در مجلس  ادامه داد :  در طرح جدید 
شفافیت، نمایندگان با نگاه عمومی به شفافیت و به عنوان 
یک ضروت به آن پرداختند و نمایندگان شیراز هم با آن 
موافق بودند، زیرا این طرح تضمینی برای عدم تحت فشار 

قرار گرفتن ارای نمایندگان است. 

خانه  تصفیه  از  استان  مسئولان  و  مدیران  از  تعدادی  همراه  به  شیراز  دادستان 
فاضلاب شهر صدرا بازدید کرد

به گزارش روابط عمومی و آموزش همگانی آبفا شیراز، حیدر آسیابی، دادستان 
عمومی و انقلاب شیراز به همراه مدیرکل محیط زیست، معاون بهداشتی دانشگاه 
علوم پزشکی، مدیرعامل شرکت عمران صدرا، شهردار صدرا و نیز مدیرعامل و 
جمعی از معاونین و مدیران آبفا شیراز در بازدید از تصفیه خانه فاضلاب شهر صدرا 
در جریان مشکلاتی که باعث ایجاد تاخیر در بهره برداری تصفیه خانه  فاضلاب 

صدرا شده  قرار گرفت.
 دادستان شیراز با ورود به قضیه تصفیه خانه های شهر شیراز و صدرا  از دستگاه های 
ذی ربط ازجمله محیط زیست، آب و فاضلاب و علوم پزشکی نیز خواسته  که وارد 
این موضوع شوند. در این بازدیدها مصوباتی تهیه شده که دستگاه ها باید نسبت به 

رفع مشکلات تصفیه خانه ها در مدت قانونی تعیین شده اقدام کنند.
و  کرد  اعلام  اداری  تشریفات  حذف  را  بازدیدها  این  از  هدف  آسیابی  حیدر 
گفت: در چند مدت گذشته بازدیدهایی از تصفیه خانه های مختلف شیراز ازجمله 
سلطان آباد و شهر صدرا انجام گرفته و در این خصوص این ادعا مطرح شده که 

پساب فاضلاب شهر صدرا باعث ایجاد مشکلاتی برای مردم شده است.

وی با اشاره به این مطلب که بر اساس قانون دادستان مکلف است موضوعات را 
پیگیری کند بیان کرد: قبل از احداث شهرها باید به فکر زیرساخت های آن و 

خدمات عمومی از جمله ایجاد سیستم فاضلاب شهر باشیم.
در این بازدید رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل آبفا شیراز با  ابراز تأسف بر عدم 
برنامه ریزی جهت اجرای زیرساخت ها برای شهر صدرا اظهار داشت: 1300 شهر 
در کشور داریم که شبکه جمع آوری فاضلاب در حدود فقط 300 شهر اجرا شده 
و صدرا هم یکی از شهرهایی است که شبکه فاضلاب در آن در حال اجرا است 
ومردم باید تا قبل از اتصال به شبکه  فاضلاب از چاه جذبی استفاده کنند و نباید 

فاضلاب خود را در جداول شهری رها کنند.
 ا...بخش نظر پور گفت: احداث مسکن های مهر در صدرا نیز پیش بینی نشده 
بود که حدود 30 هزار واحد مسکن مهر به شهر صدرا به تنهایی مشکلات عدیده 

ای ایجاد کرده است.
 نظرپور اضافه کرد: از ابتدا جانمایی تصفیه خانه صدرا اشتباه و این به اصطلاح 
تصفیه خانه فقط یک برکه تثبیت بوده و هیچ گونه امکانات  و تکنولوژی در آن 
استفاده نشده بوده و علاوه بر آن برای 8 هزار نفر بکارگیری شده که شرکت 
به  را  تصفیه خانه ظرفیت خدمات آن  این  تجهیز  شیراز ضمن  فاضلاب  و  آب 

30هزار نفر افزایش داده و دیگر گنجایش جمعیتی بیش از این ندارد و باید به 
سمت احداث تصفیه خانه جدید برویم که در همین راستا شرکت آب و فاضلاب 
شیراز اقدام به احداث تصفیه خانه جدید کرده است که در حال حاضر 55 درصد 
پیشرفت فیزیکی دارد اما به لحاظ کمبود اعتبارات متاسفانه به مشکل برخوردیم 
و امیدواریم با عنایت مسئولین محترم و ارشد استان اعتبارات مورد نیاز این پروژه 
تامین شود که در این صورت تا پایان سال بخش آب و سپس بخش لجن آن را 

در مدار بهره برداری قرار خواهیم داد .
 وی در پایان اظهار داشت: برای تکمیل این تصفیه خانه 48میلیارد تومان مورد 

نیاز است.

مدیر کل پشتیبانی امور دام استان فارس از 
توزیع بیش از ۷۱ هزار تن نهاده های دامی 

طی 7 ماه گذشته در فارس خبرداد.
از روابط  به نقل  به گزارش روزنامه طلوع 
استان  دام  امور  اداره کل پشتیبانی  عمومی 
فارس، رهام رحمانی با بیان این خبر گفت: 
به منظور حمایت از تولیدکنندگان و رونق 
تولید ملی از ابتدای امسال تا کنون بیش از 
۳۹ هزارتن ذرت، ۲۴ هزارتن کنجاله سویا 
بخش  تولیدکنندگان  بین  هزارتن جو   ۸ و 

دام و طیور در استان توزیع شده است.
فارس  استان  دام  امور  پشتیبانی  کل  مدیر 
مدت  به  نسبت  توزیع  میزان  این  افزود: 
درصدی   ۲۹ رشد  از  قبل  سال  مشابه 

برخوردار است.
توزیع  و  جذب  فرآیند  رحمانی  گفته  به 

نهاده ها در استان به سهمیه های تخصیصی 
تعاونی  های  تشکل  امکانات  و  توان  و 
بخش  و  ها  زنجیره  طیور،  و  دام  زیربخش 
رود  می  انتظار  و  دارد  بستگی  خصوصی 
تشکل ها، زنجیره ها و بخش های خصوصی 
فعال استان در جهت بهبود زیرساخت ها و 
برای جذب  برداران  بهره  مشارکت  جذب 
سریع نهاده ها، برنامه ریزی و تلاش نمایند.

فرماندار شیراز در جلسه هیات مدیره انجمن حمایت 
زندانیان گفت: رسالت انجمن حمایت زندانیان، کار 
های  آموزه  براساس  که  است  ارزشمندی  اجتماعی 
دینی ما، تکلیف هر مسلمانی است که به همنوع خود 
کمک کند. محمدرضا امیری افزود: كمك مادى و 
معنوى به خانواده  هاى بى بضاعت زندانیان كه نقشی 
در ارتکاب جرم نداشته اند و سرپرست آنان به دلیل 
غفلت و اشتباه گرفتار زندان شده اند به عنوان انسان 

باید مورد حمایت و توجه قرار گیرند.
اقتصادی جامعه،  به شرایط  با توجه  وی اضافه کرد: 
خدمات  توانسته  شیراز  حمایت  انجمن  خوشبختانه 
ملجأ  و  کند  ارائه  خود  زیرپوشش  افراد  به  خوبی 
از  یکی  عنوان  به  و  باشد  ها  این خانواده  پناهگاه  و 
فرماندار شیراز گفت:  باشد.  استان  فعال  انجمن های 
تعامل  با همفکری و  باید  بخش های مختلف جامعه 
از  انجمن حمایت کمک کنند. حمایت  به مجموعه 
و  اجتماعی  سرمایه  تقویت  زندانیان،  های  خانواده 

مشارکت  و جلب  هاست  آسیب  سایر  از  پیشگیری 
از  پیشگیری  برای  جامعه  مختلف  های   بخش 

آسیب ها ضروری است.
زندانیان  گفت:  شیراز  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
مرتکب خطا و جرم شده اند اما خانواده آنان قربانیان 
اصلی هستند. حیدر آسیابی تاکید کرد: خانواده های 
علاوه  هستند  جامعه  پذیر  آسیب  قشر  زندانیان 
شأن  حفظ  افراد،  این  از  معنوی  و  مادی  برحمایت 
و آبروی این خانواده ها باید مدنظر قرار گیرد. وی 
افزود: هدف ما باز اجتماعی شدن زندانیان است که 
بعد از بازگشت از زندان، مجدد مرتکب جرم نشوند و 
کمک به این افراد، در حقیقت کمک به جامعه است.

از  حمایت  با  شیراز   ۵ منطقه  شهردار  بذرافشان 
های  زندان  مجموعه  به  گفت:  زندانیان  خانواده های 
شیراز پیشنهاد داده ایم که خانواده های تحت حمایت 

را براساس مناطق شهرداری معرفی نمایند.
وی اضافه کرد: با استفاده از نیروی زندان، تفاهم نامه 

همکاری بین زندان و شهرداری منعقد تا از زندانیان 
خدمات  امور  انجام  برای  شهری  مختلف  مناطق  در 

شهری و فضای سبز استفاده شود.
زندانیان  حمایت  انجمن  مدیرعامل  قربانی  محمود 
شیراز، گزارشی از وضعیت انجمن و مصوبات جلسه 
پیشین انجمن حمایت ارائه کرد و برای حرفه آموزی 
و اشتغال زندانیان رأی باز و همچنین افزایش درآمد 
انجمن تصمیماتی اتخاذ شد. شایان ذکر است جلسه 
هیات مدیره انجمن حمایت زندانیان شیراز، با حضور 
انقلاب  و  عمومی  دادستان  آسیابی  فرماندار،  امیری 
نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل  سیاهپور  شیراز، 
جاده ای، علیرضا نژاد سرپرست زندان مرکزی شیراز، 
انجمن  مدیرعامل  قربانی  شهر،  شورای  عضو  امامی 
مراقبت  خدمات  مرکز  رئیس  ابراهیمی  حمایت، 
بعد از خروج، بذرافشان شهردار منطقه۵ و جمعی از 
خیرین و اعضای هیات مدیره انجمن حمایت زندانیان 

شیراز در دفتر فرماندار شیراز برگزار شد.

نماینده مردم شیراز در مجلس شورای اسلامی :
شاهد حضور طیف خاکستری در انتخابات هستیم

بازدید دادستان شیراز از تصفیه خانه فاضلاب شهر صدرا

مدیر کل پشتیبانی امور دام استان فارس خبرداد؛
 توزیع بیش از ۷۱ هزار تن نهاده های دامی 

در فارس

دادستان عمومی و انقلاب شیراز:
 زندانیان مرتکب خطا و جرم شده اند اما خانواده آنان قربانیان اصلی هستند  

فرماندار شیراز: 
انجمن حمایت، پناهگاه خانواده های زندانیان است


